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Vragen van Ouder-Amstel Anders 
 

1. Is er duidelijkheid omtrent de plannen van Eigen Haard mbt renovatie Azaleahof en 
omgeving in Duivendrecht. Zoja wanneer gaat men starten en hoe groot is het onderhoud. 
Zo nee wil de portefeuillehouder hier dan navraag naar gaan doen. En tot hoe lang wordt het 
wegenonderhoud in die omgeving uitgesteld ? 

 
2. Klopt het dat de verantwoordelijk portefeuillehouder mbt het Compierterrein tegen 

omwonenden heeft gezegd, dat zij wel open staat voor afschaf / verminderen van de 30% 
sociale woningbouw op dit terrein? 

 
3. Als een bezorgde inwoner omtrent gevaarlijke verkeerssituaties een portefeuillehouder 

benaderd, waarom krijgt deze dan het antwoord dat op de website van de gemeente en op 
Facebook men informatie over tijdelijke wegomleggingen kan vinden ? Het ging de inwoner 
om gevaarlijke verkeerssituaties en niet om tijdelijke wegomleggingen . Daarbij komt dat 
vrachtwagenchauffeurs ook van buitenaf onze gemeente bezoeken en echt niet vooraf op 
website gaan kijken. Hoe wordt de mail van deze inwoner verder afgehandeld? 

 
 
Vragen van Natuurlijk Belang 

Een poosje geleden werd de wethouder DNK geïnterviewd door “een vandaag”. 

 

In dit interview gaf de wethouder aan dat voor de nieuwe kern inwoners contracten moeten 
tekenen. Waarbij ze afstand moeten doen tav van klagen mbt geluidshinder vliegtuigen. 

NB heeft de volgende vragen:  

1. Wil de wethouder deze contracten invoeren of is dit een eis van Schiphol? 
2. Is het de bedoeling dat dit alleen voor het gebied wat binnen de geluidscontouren van 

schiphol valt? Of is het de bedoeling dat deze contracten voor de gehele nieuwe kern gaan 
gelden? 

3. Gaan deze contracten over alle geluidshinder? Of zijn er limieten gesteld?  En wat als 
Schiphol in de toekomst meer vluchten gaan doen? Wat vind de wethouder dan?  

4. Moet de nieuwe inwoner volledig afstand doen van zijn rechten? Is dit wel wenselijk, staat 
dit niet haaks op de basis rechten van inwoners ? Want tenslotte moet iemand ons inziens 
altijd naar de rechter kunnen stappen.  

5. Wat is de rol van de raad? Mag de raad hier ook wat van vinden? Komt er een raadsvoorstel? 

 

Vragen van het CDA 

1 Helaas hebben we geen vrijwillige brandweer meer in ouderkerk. We hebben daar vorige 

week uitgebreid over gesproken. Het CDA heeft zorgen over de brandweer zorg met 

name in het buiten gebied. Er is een preventie programma geweest in het buitengebied 

waar in extra brandmelders geplaatst zijn, en andere adviezen gegeven zijn. Gaat dit 

programma doorgezet worden, eventueel ook voor bedrijven? 

2 De bekendheid en bereikbaarheid van brandkranen en putten is erg belangrijk. Wat 

wordt er concreet gedaan om te zorgen dat deze altijd snel gebruikt kunnen worden. 



3 Hoe staat het met de beschikbaarheid van AED’s in de gemeente? Hoeveel zijn er? Zijn ze 

goed verdeeld over de gemeente, ook in het buiten gebied? Wat wordt er gedaan als dat 

niet zo is? 

 

Vraag van de VVD 

Deze vraag volgt op onze schriftelijke vraag over de follow-up van de campagne 'aardig op weg' van 
13 augustus waarop reeds is geantwoord. Met de app Strava kunnen wielrenners m.b.v. gps-techniek 
hun sportprestaties onderling met elkaar vergelijken en daar ranglijsten van maken. Op deze manier 
kan elk deel van de openbare weg een race-circuit worden waar men recordtijden wil vestigen. De 
VVD is van mening dat dit tot levensgevaarlijke situaties kan leiden wanneer dit in drukke of op 
onoverzichtelijke straten gebeurt. Wij vragen daarom de wethouder of zij bereid is in gesprek te gaan 
met Strava om bepaalde delen van de weg in Ouderkerk in de app uit te laten sluiten voor Strava 
wedstrijdjes en zo de prikkel om te gaan racen weg te nemen? 

 


